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Pensionärsrådet 

Närvarande  

Ordinarie ledamöter: 

Donald Monvall, ordförande  PRO 

Gunilla Carlén    SPF  

Yvonne Wheeler   PRO 

Lena Bosticco    PRO 

Gun Marie Gunnars   SPF 

Ersättare:  

Barbro Kregert Lyden   PRO  

Viola Karlström   PRO 

Olle Eriksson    SPF  

Karl-Erik Jansson   SPF 

Ulla Anjou    PRO 

 

I tjänsten: 

Kerstin Medin, avdelningschef 

Malin Lejonqvist, sekreterare i rådet 

 

Tidpunkt: Måndag den 25 februari 2019 klockan  

10.00-11.20 

Lokal: Tumultet, Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

 

Sekreterare: 

 

 ___________________________ 

Malin Lejonqvist 

 

Justerare: 

 

 

__________________________________________________   

Donald Monvall                Gunilla Carlén  
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§ 1  Mötet öppnas  

Donald Monvall öppnar mötet och hälsar alla 

välkomna.  

 

§ 2  Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägg att paragraf 3 

och 4 byter plats. 

 

§ 3  Val av vice ordförande 

Gunilla Carlén valdes till vice ordförande för 2019. 

 

§ 4  Val av justerare av dagens protokoll  

Donald Monvall och Gunilla Carlén justerar dagens 

protokoll senast den 27 februari 2019 kl 13.00 

 

§ 5  Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 6  Årsplanering 2019 

  Årsplanering godkänns. 

 

§ 7  Rådets balanslista 

  Balanslista godkänns. 

  

§ 8  Inför stadsdelsnämndens sammanträde  

den 21 januari 2019 

  

Pensionärsrådet framför synpunkter på följande 

ärende:  

  

 Ärende 5. Omstrukturering av Skolörtens vård- 

och omsorgsboende 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Pensionärsrådet ska enligt sin instruktion följa 

stadsdelsnämndens frågor inom äldreomsorgen 

och ge nämnden råd inom dessa frågor. Vid dagens 

sammanträde dukades ett ärende avseende 

omstrukturering av Skolörtens vård- och 

omsorgsboende, I detta ärende har rådet inte varit 

involverade över huvud taget. Rådet anser att 

denna åsidosättning av uppdraget är ytterst 

anmärkningsvärt. Rådet kan mot denna bakgrund 

inte ta ställning till förslaget utan lägger ärendet 

till handlingarna.” 
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 Ärende 7. Detaljplan för Kälvesta 1:3 med flera 

inom stadsdelen Kälvesta 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Rådet understryker att vid exploatering för 

bostäder skall både den yttre och inre miljön vara 

anpassade för alla åldersgrupper samt personer 

med funktionsvariation. Rådet anser dessutom att 

man inte skall bygga lägre bostäder än tre 

våningshus. Detta med hänvisning till att det krävs 

tre våningar för att hiss ska finnas. ” 

 

 Ärende 12. Inspektion av allmänna handlingar 

hos Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning 

Pensionärsrådet framför följande uttalande: 

”Hur kan man ta del av allmänna handlingar på 

stadsdelsförvaltningen? Och hur bevarar man 

protokoll från t.ex. lokala föreningar. De är en del 

av stadsdelens historia.” 

Kerstin Medin svarar: 

”Man kan ta dela av allmänna handlingar, dels på 

plats på förvaltningen. Man kan begära ut dem 

digitalt eller pappersform också. Kostnaden 

regleras i avgiftsförordningen. På den sista frågan 

ber förvaltningen att få återkomma med svar.” 

 

§ 9 Anmälan av inkomna handlingar 
Instruktion – lokala pensionärsråd 

Information om färdtjänst 

 

§ 10  Information från stadsdelsförvaltningen 

 

Kerstin Medin berättar: 

 

”Den 1 april 2019 träder en omorganisation av 

verksamheten i kraft. Äldreomsorgen blir ett 

verksamhetsområde för sig och funktionshinder och 

socialpsykiatri blir ett verksamhetsområde för sig. Från 

maj 2019 kommer den nya chefen för äldreomsorgen 

att finnas på plats, Eva Frykler. Kerstin Medin kommer 

att vara chef för funktionshinder och socialpsykiatri.” 

 

”Angående tryggt mottagande i hemmet har 

förvaltningen sökt pengar för 2-3 undersköterskor som 
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planeras ha detta uppdrag. Så snart besked lämnats 

kommer det att kommuniceras med pensionärsrådet.”  

 

§ 11 Rapport från förtroenderåd 

 Ingen rapport att lämna denna gång. 

  

§ 12 Övriga frågor 

 Pensionärsrådet framför följande frågor: 

 En deltagare i rådet har begärt färdtjänst. Svar på 

denna begäran kommer att lämnas inom 8 veckor. 

Är det en rimlig tid att vänta på besked?  

 På stadsdelsnämndens sammanträde den 31 

januari tog representant upp frågan om buss 115 

till Bromma geriatrik. Vad har hänt i den frågan?  

 Det finns en tidskrift som heter Äldre i centrum. 

Skulle förvaltningen kunna stå för kostnaden för 

prenumeration till rådets medlemmar? 

 

Återkoppling på frågorna kommer att ske på 

kommande råd den 1 april. 

   

§ 13  Nästa möte 

Nästa sammanträde äger rum måndag 1 april 2019. 

 

§ 14  Mötet avslutas 

  Mötet avslutas klockan 11.20 

 

Pensionärsrådets balanslista 2019-01-21 

 

1. Rådet önskar detaljplaner från Hässelby-Vällingby 

stadsdelsområde.  

Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att se efter om 

detta önskemål är möjligt att tillgodose. 

2. Catharina Liljedahl, ekonomichef kommer att bjudas in 

till rådet under vårterminen 2019 för att redogöra för 

fördelning av medel på äldreområdet. 

3. Rådet önskar redovisning av uppföljning av 

Trygghetsrådets arbete under vårterminen 2019. 

 

Samtliga punkter på pensionärsrådets balanslista har 

besvarats/avhandlats på sammanträdet och kommer 

inte att flyttas över till balanslistan för april månads 

sammanträde. 


